


      

  CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI GIURGIU 

PROCES - VERBAL 

 

      Încheiat astăzi cu prilejul desfășurării ședinței extraordinare a Consiliului Local 
din 12 decembrie 2023. 
      Prin Dispoziția nr. 1258 din 08 DECEMBRIE 2023, emisă de Primarul 
Municipiului Giurgiu, Consiliul Local al municipiului Giurgiu a fost convocat de 
îndată în ședința extraordinară pentru data de 12 decembrie 2023, ora 1400. 
 
 
Prezenți: 

1. Damian Marian 
2. Sîrbu Adelina  
3. Țigănilă George  
4. Gâdea Gheorghe  

     5. Muscalu Ionel  
     6. Peptănaru Gigica  

7. Funieru Cătălin 
8. Pană Gheorghe 
9. Ion Marian  

      10. Andrei Săndel Mihail  
11. Ioniță Ciprian Liviu  
12. Bușcu Gheorghe  
13. Săndulescu Petronela  
14. Nicorescu Gelu  

Absenți:  
15. Cioacă Ionuț -nemotivat 
16. Câinaru Codruț - motivat 
17. Costache Robert Andrei - motivat 
18. Daut Ioan Adrian -nemotivat 
19. Nichita Tereza -nemotivat 
20. Pălălău Gheorghiță Stelian -nemotivat 
21. Măroiu Marian -nemotivat 

 
 

 

 



    Doamna secretar general Băiceanu Liliana: Bună ziua, începem ședința de astăzi prin 
anunțarea cvorumului, sunt prezenți 14 consilieri locali absentează 7 consilieri respectiv domnul 
Daut Ioan, Costache Robert absentează motivat, Pălălău Gheorghiță, Cioacă Ionuț, domnul Câinaru 
Codruț absentează motivat, domnul Măroiu Marian și doamna Nichita Tereza. Pentru că domnul 
Costache care era și președinte de ședință absentează astăzi am să vă rog să faceți o propunere 
pentru președintele de ședință. 
     Domnul consilier Muscalu Ionel: Doamana Săndulescu. 
     Doamna secretar general Băiceanu Liliana: Cine este pentru? Unanimitate, mulțumesc! 
     Domnul consilier Muscalu Ionel: O poftesc pe doamna Săndulescu aici. 
     Doamna președinte de ședință Săndulescu Petronela: Bună ziua, începem ședința prin 
intonarea imnului de stat. 
    Se asculta Imnul României.    
     Doamna președinte de ședință Săndulescu Petronela: Aprobăm procesele verbale ale 
ședințelor trecute din 29.11.2023, cine este pentru?Împotrivă? Abțineri? Nu sunt, a trecut în 
unanimitate. Și procesul verbal al ședinței din 4.12.2023, cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Nu 
sunt, a trecut în unanimitate. Pe ordinea de zi avem 2 puncte și unul suplimentar. 
     Domnul consilier Damian Marian: Dacă îmi permiteți doamna președinte, aș dori să retragem 
de pe ordinea de zi punctul 1 adică proiectul de hotărâre 407 și îl suplimentăm cu proiectul de 
hotărâre 411, având în vedere o adresă, o decizie ANAF venită acum 24 de ore de care trebuie să 
ținem seama, acesta este motivul pentru care se renunță la un proiect și cel de-al doilea o cuprinde 
practic și pe aceasta . Mulțumesc! 
     Doamna președinte de ședință Săndulescu Petronela: Mulțumesc și eu, supun la vot ordinea 
de zi așa cum a fost propusă de domnul viceprimar, cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt, 
mulțumesc! A trecut în unanimitate. Deci proiectul 1 este retras. 

Proiectul 2: Proiect de hotărâre nr.406/08.12.2023 privind neexercitarea dreptului de 
preempțiune asupra imobilului situat în strada Victoriei, nr.18, Municipiul Giurgiu. 

     Doamna președinte de ședință Săndulescu Petronela: Avizul comisiei buget-finanțe, 
administrarea domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Doamna președinte de ședință Săndulescu Petronela: Avizul comisiei administrație publică 
locală, juridic și de disciplină. 
     Doamna consilier Peptănaru Gigica: Aviz favorabil. 
     Doamna președinte de ședință Săndulescu Petronela: Mulțumesc, dacă sunt discuții? 
Doamna Gigica Peptănaru, vă rog! 
     Doamna consilier Peptănaru Gigica: Eu știu că acest imobil a fost o donație și nu știu cum se 
procedează în situația aceasta cei de la CAR Giurgiu îl vând, îl modernizează, îl face Muzeu al 
Tăranului. 
      Domnul director Trăistaru Cristian: Neinteligibil.....Nu știu să vă raspund dacă el a fost 
donat CAR-ului, bănuiesc că intenția lor este de înstrăinare. 
     Doamna consilier Peptănaru Gigica: Eu nu am văzut documentul principal de unde provine 
această clădire la CAR și trebuie să aflăm a fost cumpărată, a fost donată? 
     Domnul consilier Damian Marian: Doamna președinte noi votăm astăzi dacă dorim noi să 
achiziționăm, ce fac dumnealor mai departe, este fix problema lor. Nu văd dacă este necesar să 
discutăm pe tema aceasta doar dacă primăria își exercită dreptul de a cumpăra sau nu, asta trebuie să 
votăm noi astăzi. 
     Doamna președinte de ședință Săndulescu Petronela: Hai să supunem la vot și să vedem. 



    Domnul consilier Țigănilă George: Putem să o folosim și în alte scopuri? Domnul director ne 
poate fi de folosință acea clădire?  
      Domnul director Trăistaru Cristian: Nouă ne-ar face de folosință dacă am avea posibilități 
financiare, la momentul acesta nu avem posibilități financiare nu putem pune în lista de investiții 
achiziționarea unui astfel de imobil. 
    Domnul consilier Țigănilă George: Deci de la cine trebuie să o achiziționăm noi, de la 
pensionari da? Și eșalonat dacă primăria totuși este interesată de acea locuință nu putem să vorbim 
să plătim eșalonat dar dacă tot ne este de folosință…. 
     Domnul director Trăistaru Cristian: Este voința lor. 
     Domnul consilier Țigănilă George: Păi haideți să vorbim cu ei, sunteți de acord să o cumpărăm 
dar nu avem bani haideți atunci să avem o discuție cu cei de la pensionari. 
      Domnul director Trăistaru Cristian: Până la urmă se pune problema de utilitate, este util 
pentru a fi cumpărat sau nu. 
     Domnul consilier Țigănilă George: Noi nu cunoaștem clădirea în amănunt. Cineva de 
specialitate din cadrul primăriei să facă un studiu și să ne spună suntem de acord sau nu. 
      Domnul director Trăistaru Cristian: Am înțeles, deci noi conform 488 legea care ne permite 
exercitarea sau neexcercitarea, noi în termen de 15 zilei putem să ne spunem punctul de vedere în 
cazul în care nu răspundem în termenul acesat de 15 zile, de aceea a și fost introdus pe ordinea de zi 
a ședinței extraordinare și nu am așteptat ședința ordinară, ei pot să facă orice cu ea. 
     Domnul consilier Muscalu Ionel: Deci din punct de vedere legal dacă noi nu votăm astăzi, ei 
pot să o vândă și gata.  
     Domnul consilier Țigănilă George: Negociem cu pensionarii. 
      Domnul director Trăistaru Cristian: Dar noi nu putem să achiziționăm. 
      Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Este necesar, nu este necesar, noi hotărâm. 
      Domnul director Trăistaru Cristian: În primul rând noi nu avem posibilități financiare și dacă 
ne-am dori nu avem cum. 
      Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Păi asta hotărâm acum dacă e necesar sau nu. 
      Doamna președinte de ședință Săndulescu Petronela: Haideți să supunem la vot. Nu este a 
noastră, să o cumpărăm dar nu este a noastră. Este pe repede înainte și cei de la pensionari nu știu 
de ce se grăbesc. 
      Domnul director Trăistaru Cristian: Dacă am ieșit din termenul de 15 zile nu avem ce să 
votăm. 
     Domnul consilier Muscalu Ionel: Nu este pe repede înainte că este în termenul legal și nu ne 
interesează această clădire, nu și-a exprimat primăria dorința de a cumpăra. 
      Doamna președinte de ședință Săndulescu Petronela: De ce s-au gândit acum să o vândă? 
      Domnul director Trăistaru Cristian: Dacă vă aduceți aminte și acum 1 an de zile a mai existat 
un aviz care este valabil 1 an de zile, el a expirat în noiembrie s-ar putea acum să încerce să o 
înstrăineze, nu știu. 
      Doamna președinte de ședință Săndulescu Petronela: Haideți să supunem la vot, cine este 
pentru? 13 voturi pentru și o abținere domnul Nicorescu Gelu. Proiectul a trecut. 
 
PUNCTE SUPLIMENTARE 

Proiectul 1: Proiect de hotărâre nr.411/12.12.2023 privind aprobarea rectificării Bugetului 
local de venituri şi cheltuieli pe anul 2023. 

     Doamna președinte de ședință Săndulescu Petronela: Avizul comisiei buget-finanțe, 
administrarea domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 



     Doamna președinte de ședință Săndulescu Petronela: Mulțumesc, dacă sunt discuții?  
     Domnul consilier Muscalu Ionel: La acest subiect aș face eu o precizare mai mult decât o 
discuție pentru că este vorba despre faptul că noi facem această rectificare pentru că au venit niște 
bani de la ANAF, din TVA, puțini bani față de cât ne așteptam pentru că o parte din acești bani sunt 
cei pentru salariile și indeminizațiile persoanelor cu dizabilități iar în ceea ce privește primăria în 
conformitate cu legislația în vigoare, primăria și-a plătit partea din primării, cei 10% cât trebuie să 
plătească salariile și indemnizațiile persoanelor cu dizabilități. ANAF-ul a trimit doar 84% din cota 
de 90% ceea ce înseamnă că noi pentru ultima lună nu o să putem face plata decât a 905 lei dacă zic 
eu bine către cei care au salarii de primit la sfârșitul anului, vin sărbătorile, cu regret vă spunem că 
primăria a plătit tot, partea care trebuia să vină de la Guvern nu a venit. Deci noi trebuie să votăm ca 
să putem da această sumă în completare dar nu ajunge nici măcar. 
     Doamna președinte de ședință Săndulescu Petronela: Supunem la vot proiectul, cine este 
pentru? Abțineri? Împotrivă? Nu sunt, proiectul a trecut în unanimitate. Vă mulțumesc! 
     Domnul consilier Damian Marian: Dacă îmi permiteți chiar dacă știu că nu avem această parte 
de discuție aș vrea să îmi permiteți totuși să îi adresez felicitări colegului nostru domnul Cătălin 
Funieru pentru spectacolul pe care l-a realizat și pentru tot evenimentul în sine, m-am simțit foarte 
bine acolo alături de toți colegii care au participar și vreau să spun încă odată că îmi place să învăț 
căte ceva de fiecare data când am ocazia și nu uit ce a spus unu dintre artiști pe scenă, că 3 flori 
frumoase la un moment dat se certau, floarea grâului, floarea vinului și floarea mirului iar 
Dumnezeu venind și spunându-le să tacă, toate sunteți ca una și una ca toate și că înțelepciunea 
acestei vorbe reprezintă faptul că niciunul dintre noi nu trebuie să facem o trufie din calitățile pe 
care le avem, cele bune în slujba tuturor ca să putem împreună să trăim mai bine. A fost 
extraordinar și îți mulțumesc domnule coleg pentru onoarea de a fi participat la asemenea 
eveniment. 
     Domnul consilier Cătălin Funieru: Este o reală bucurie, singurul regret al acestui eveniment 
este că sala nu a avut mai multe locuri. Sper că v-ați simțit bine și tot ce s-a pus în media și am 
văzut că toți s-au bucurat mai ales s-au bucurat pentru că părintele Iustin Miron ne-a dat această 
binecuvântare, acum vă dezvălui că nu era pe lista de concert a organizației dar domnul arhimandrit 
și-a cerut binecuvântarea din fericire pentru noi. Mi s-a spus că a fost cel mai bun spectacol care s-a 
creat. 
     Domnul consilier Damian Marian: Aș mai vrea un minut să mai spun ceva cât de mare este 
puterea cuvântului și așa cum în seara aceea aproape toată lumea au gândit la unison pozitiv, trebuie 
să avem în vedere dragii mei cu toții că puterea cuvântului așa cum în seara aceea a fost spre unire 
tot ea poate să fie spre dezbinare, de noi depine cum îl folosim. Îți mulțumesc pentru exemplul tău 
și sper ca toată lumea să fi înțeles ceva din toată treaba asta cu toate sărbătorile care bat la ușă, 
înțelepciune și poate anul viitor vom fi mai mult. 
     Domnul consilier Muscalu Ionel: Și pentru că ne așteaptă niște copii afară să nu îi mai lăsăm să 
aștepte, să încheiem ședința să mergem la colindorii de afară, sunt niște copii frumoși care așteaptă 
să ne ureze. 
     Doamna președinte de ședință Săndulescu Petronela: O zi buna! 
 
Ședința se încheie la ora 14:17.  
 
        P R E Ș E D I N T E,                                  SECRETAR GENERAL,  
       Săndulescu Petronela                                        Băiceanu Liliana 

                                                                                                                                                                                                     Întocmit 
Ionete A. 
Popa M. 
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